
 
 
 
BORRADOR ACTA DA XUNTANZA DO CONSELLO PARROQUIAL DE  
CHAPELA 07.04.2014 
 
ORDE DO DIA 
 
1.-  Terreos para garderia de Chapela. 
 

No multiusos de Chapela, sendo as vinte horas  e cinco minutos do día sete de 
abril de dous mil catorce, baixo a Presidencia, por delegación do Alcalde de Redondela, 
de Miguel Ángel Álvarez Ballesteros, actuando como secretaria eu mesma, Mª Nieves 
Boullosa Rodríguez, e coa asistencia dos/as representantes formalmente propostos e 
convocados que a continuación se relacionan, constitúese o Consello Parroquial de 
Chapela, en sesión extraordinaria  conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do 
Día. 
 
REPRESENTANTES DOS GRUPOS POLITICOS MUNICIPAIS 
 
PP: Teresa Paris Blanco 
PSOE:  Eduardo Reguera Ocampo 
BNG: Xosé Xabier Balsas Barbeira 
 
3.- REPRESENTANTES ASOCIACIÓNS VECIÑOS 
 

- Perfecto García Martínez (en sustitución de Roberto Villar Rodríguez) 
- Cesar Domínguez Fernández 
-  María Esther Barreiro Villar 
 

3. REPRESENTANTES DAS ASOCIACIÓNS CULTURAIS 
 

- Fernando Casas Gómez 
- Emilio Martínez Castrelos 
- Victor Castro Freaza 
 

1.- REPRESENTANTE DAS ASOCIACIÓNS DEPORTIVAS 
 

- Rafael Baltasar Cela Acevedo 
 

1.- REPRESENTANTE DA COMUNIDADE DE MONTES  
 

- Francisco Puch Casal 
 
 
1.- REPRESENTANTE DAS ANPAS 
 

- Carlos Álvarez Vidal 
 
1.- REPRESENTANTE DA ASOCIACION DE MULLERES  



 
 - María Jesús Moreira Covelo 
 

 
 
 Pola  presidencia, declarouse aberta a sesión, pasándose a tratar a Orde do Día.  
 
1.- Terreos para garderia de Chapela 
 
 O Presidente informa que se están facer xestións con Fomento para os terreos 

para a garderia pero o tempo acaba, que outra das opcións e o edificio a entrada da 
Autopista pero os grupos políticos non estaban dacordo ou os baixos do colexio de 
Angorén a cal tamén quedou descartada, polo que traslada ao Consello parroquial o 
tema para decidir si se fai a garderia no terreo de Montes ou na Finca da Jinaria (A cal 
hai que seguir uns trámites para poder comprala). 

 
Teresa Paris, manifesta que hai que ser conscientes do que se vai a decidir, xa que 

hai pouco tempo. 
 

 Francisco Puch, manifesta que si o Concello esta interesado terá que facer unha 
petición formal por escrito á Comunidade de Montes, para ésta facer unha asamblea 
extraordinaria cos comuneiros, para votar si estan dacordo en dar os terreos para a 
construcción da gardería. 
 
 O Presidente manifesta que se fara a petición por escrito a Montes do terreo e de 
seguido se procede a votación para decidir si se fai a garderia no terreo da Comunidade 
de Montes a cal teria que estar as obras rematadas este ano ou na finca da Jinaria. 
 
 Os membros do Consello votaron un a un quedando a votación do seguinte 
xeito: 
 PP – Miguel Ángel Álvarez Ballesteros – Comunidade de Montes. 
          Teresa Paris Blanco – Comunidade de Montes.  
 PSOE – Eduardo Reguera Ocampo -Abstención. 
 BNG –  Xabier Balsas Barbeira - Abstención. 
 ASOC. Culturais: Victor Castro Freaza – Abstención. 
         Fernando Casas Gómez – Comunidade de Montes. 
         Emilio Martínez Castrelos – Finca da Jinaria. 
 ASOC. Deportivas: Rafael Baltasar Cela Acevedo – Comunidade de Montes. 
 COMUNIDADE de Montes: Francisco Puch Casal – Comunidade de Montes. 
 ASOC. de Mulleres: María Jesús Moreira Covelo – Finca da Jinaria. 
 ASOC. de  Veciños: Perfecto Garía Martínez – Comunidade de Montes. 
    Cesar Domínguez Fernández – Comunidade de Montes. 
     Mª. Esther Barreiro Vilar -  Comunidade de Montes. 
 ANPAS: Carlos Alvarez Vidal: Comunidade de Montes. 
 
 
 

E, non habendo máis asuntos que tratar, o Presidente levanta a sesión, sendo as 
vinteunha horas e vinte minutos da data fixada no encabezamento, en proba de todo o 
que se extende a presente ACTA, da que, como Secretaria, dou fe. 



 
  


